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the corridor to the kitchen area and was unaware that 
anyone had been shot until reaching this locatOon and 
observing a newsman who had been shot in the hip. PEPPER 
recalled that as he passe,d into the kitchen area, someone 
closed and stood in front of the door leading to the corridor. 
PEPPER estimated that approximately 100 persons were in the 
kichhen at this point. PEPPER passed through a group of 
individuals standing near the center of the kicchen and 
observed Senator KENNEDY lynng on the floor with, his head 
in a pool of blood. PEPPER observed Senator KENNEDY'S lips 
moving but did not actually hear any.words spoken. More 
people began rushing into the kicchen, and the area became 
quite noisy and congested.

At no time did PEPPER observe anyone .in the 
corridor or kicchen area who resembled photographs of SIJHA.N 
BISJARA SIRAAN.. Nor did PEPPER observe anyone who appeared as 
though he might have been responsible for the shooting.

PEPPER remained in the kicchen area for three or 
four minutes and then proceeded to a room at the hotel 
occupied by SUE HARRIS. HARRIS had eaalier gone to her 
hotel room to pack for her travel to Chicago with the 
SenaCor KENNEDY campaign party. By the Cime PEPPER reached 
HARRIS1 hotel room, HARRIS had already heard about the 
shooting on television. PEPPER remained in HARRCS' hotel 
room for between ten to fffeeen minutes and then proceeded 
to the lobby where he observed the above described individual, 
he later ^ent^eed as being identical to SIJHANf BISIARA. 
SIRHAN, bei.ng led from the lobby to the hotel entrance. 
PEPPER l.eft the hotel at approximately 12:45 a.m., June 5, 
1963.
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1
Date_________________________

10/18/68

STEVEN MICHAEL PLEVIN, Apartment 1, 6510 Madrid 
Avenue, Isla Vista, California, home address 2762 Tucker Lane, 
Los Alamitos, Cclifornla, student at University of Cdifornia, 
Santa Barbara (UCSB), advised that on Tuesday, June 4, 1968, 
he journeyed from Isla Vista to Los Angeles with several other 
stunts at the Unnversity of Cclifornla, Santa Barbara who 
were mernmers of the UCSB Students for Kennedy. They obtained 
a room on the third floor of the Ambassador Hotel in order to 
atteiid tte KENNEDY victory rally and stay oveenight.

Shortly after midnight on Wednesday, June 5, PLEVIN 
went from the UCSB room to the halWway outside the KENNEDY 
suite on the fifth floor. He saw Senator ROBERT KENNEDY emerge 
from his suite with his wife, greet his well-wihhess in the 
hallway and then proceed toward the main bairooom. PLEVIN 
eventually made his way back to the UCSB room, but on his way 
he heard someone shout that KENNEDY had been shot. He returned 
to the UCSB room and watched the televisoon coverage of the 
aftermath of the shooting. .

He stated that he had not been on the first floor 
of the hotel during the pertinent period, had no frsshaand 
information on the shooting, and had observed no suspicious 
activity, in the vicinity before the shooting. He stated that the filOlwang persons in the UCSB delegation had been reported 
in the main balroiom at the tmne of the shooting, but had 
undoubtedly been intevvewwed before this time:

LINDA BOND, currently enrolled at UCSB and iwng 
in San Rafael HiII, UCSB. ,

VALERIE SCHULTE, UCSB,, student now IWng at 6637 
Del Playa, Isla Vista.

RICHARD FRICK, now attendnng Unnversity of Chicago 
Law School.

On 10/16/68 at Isla Vista, CaH^m! Fie # Los Angeles 56-156
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• Date WW

1
■ Mr. BERT SPISZIAN, 5921 Simpson Avenue, North 

Hollywood, California, telephone number 877-8394, employed 
as a teacher of History and Science at the Thomas Starr King 
Junior High School, 4201 Fountain Avenue, Los Angeles, 
Cclifornil, telephone number 664-1176, advised the teltewnng:

Mr. SPISZIAN said he had attended the Senator ROBERT F. 
KENNEDY campaign party at the .Ambassador Hotel, Los Angeles, 
on the evening of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968. 
Foioowing the conclusion of Senator ROBERT F. KENNEDY'S speech 
in the Embassy Room of this hotel at approximately 12:1.5 a.m., 
on June 5, 1968, Mr. SPISZIAN observed Senator KENNEDY and. 
a group of persons follownng him le^e the stage and moveinto 
a corridor leading towards the kitehen. Mr. SPISZIAN at the time 
was standing in a smH anteoomrn at the rear of the stage and 
adjacent to the corridor. He at this point heal’d some .
noises which sounded to him as if they o/eri exposed electrics 

■ circuits popping. His impression w?s that perteps so?e of the 
television cables had broken. He then heal’d the considerable 
noise and confusion coming from the kicclun area and people began 
screaming, and he saw one woman, coming teck tow^ds the 
Embassy Room area wh.o had blood on her forehead. He began . 
to-Iura foom people around him’that theaehad been some shooting, 
however, he did not observe the shooting and he at this point 
went b^k inte the entrance of the Embassy Roomwhere he attempted 
to quiet some of the people who were beginning to become hysterical. 
He never did go into the kitchen area and consequently did not 
see anything that ’occurred there. He s^d ^t he did not.i 
see SIIHAN SIRHAN or any of the victmms of the shooting with
the possible exception that the woman with tee blood on her
head could have been one of the victims of the shooting but he was
not aware of her identity or if this was a fact.

Photographs of SIIHAN SIIHAN and members of Ms. 
family were exh-bited to Mr. SPISZ1AN who remarked that he hha 
no recollection of seeing any of these persons in the photographs, 
at any .timr. ’

On 9/27/68 at Los Angeles, CHifonia File # Los Angeles 56-156

by SA LESLIE F. WAJRRE/mcr__________________ Date diclared------------10/1/6.8--------
This document tontatns tri.'ihrr^WCOimrnahlirnlss nor conclusions of the FBI. It Is the-property of the FBI hna Is lol[nrd to 
your agency;; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1 • ' ■ Date 10/21/68

SAUNDRA TAYLOR, 1211.1 North ■Comonweeath, Los Angeles 
_California, advised she is employed by the Pacific Telephone 

Company in Lns Angeles as an operator and that during the 
California campaign of Senator ROBERT KENNEDY for President.

• in the spring of 1968 in Los Angeles, she served as a "KENNEDY 
Girl”.

She said that on the evening that Senator KENNEDY 
had been shot she had been at the Ambassador Hotel serving

-as. a "KENNEDY Girl.” She-said she eas on the oppooite side 
of the room foom the poditmi ehen KENNEDY entered the room and 
that she had left this positoon upon his entry and entered 
the ^bby- W^e in ‘he lobby, the shooting occurred aM she 
stated the entire hotel eas then thooen into utter pandemonumn.

She said she could see nothing of the events taking 
■ plaice and heard nothin of any pertnnance.. .

She stated that she had no further infomation re­
lative to this mater.
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On-------10/18/6.8... at Los Angles, CaCl,fortia.__ File # Los Angeles 56-156

by SA CHARLES wW^n^ld-------------- ,----------------- Date dictated 10/18/68
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1 Date -------9/368--------------

JAKE WALKER, 3725 Third Street, Los Angeles, 
California, advised that he had ateended the Demooraaic 
RaHy for Senator ROBERT KENNEDY, which was held at the 
Ambassador HoOel, Los Angeles, Ccliforail, on June 4, 1968.

He stated he had left the Hooel approximately thirty 
minutes prior to the arrival of &nator KENNEDY foom his 
hotel room, and therefore, was not present when the Senator 
was shot. He stated he learned of the shootnng sometmrne 
latter in the evening, but said he had no info:mltioa concerning 
the events at the hotel.

On 8/21/68 at Los Angeles, Califo:aila___ File # Los Angeles 56-1,5)6

by SA CHARLES W. BAPQLEE/rj---------------------------------- Date dictated-----8/27/63
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INTERVIEWS OF INDIVIDUALS 
REGISTERED AS GUEST'S AT AMBASSADOR 
HOTEL, DURING PERIOD JUNE 4-5, 1968
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BRUCE A. AGNEW, Reeorter, McGraw-Hill, Incorporated, 
Suite 400, National Press Striding, Fourteenth and F Streets, 
N. W, WasSdngton, D. C, telophone 737-6630, advised as • 
folOows: ■

AGNEW advised that he had been with Senator ROBERT F. 
KENNEDY on May 29 through June 1, 1968, covering his Caaifomia 
campaign. On June 1, 1968, he joined the MCCARTHY campaign in 
San Francisco and on June 2, 1968, he went back to Los Angeles, 
Californaa with MCCARTHY. On June 3, 1968, he fhsw back t:o 
Washington, D. C.., and did not return to CcHforniao

AGNEW advised that he was not a guest at the Ambassador 
Hotel after Junie 3, 1968, and could not furnish any information 
concerning the shooting of the late Senator KENNEDY. AGNIW 
advised that he had no information concerning any conspiracy i.n
this matter and only knew? What he'had read in the newspaper and
magazine articles. AGNEW advised that he did not know SIRHAN 
B. SIRHAN and t.o the best of his knowledge, h_e had never seen
SIRHAN prior to observing his photograph through the news media.

. AGNEW further advised that he had not traveled with
Senator KENNEDY prior to the Caaifornit campaign.

■ LA 56-156
n 10/17/68 , Washington, D. C. . • „ WFO 173-135
On________________ at__________ gon,_________ Filei/----------------------------------------------------in

SA KENNETH l. PLESS:sjp 10/17/68
by_____________________________________________________ Dae dictated------------------------------------------
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Records of the Ambassador Hotel, Los Angele^ 
California, indicated that on June 4, 1968, Mr. cXaNDrew, 
GTlb'eft Hotel Reseevations, 30 North la. Salle Street, 
Chicago, Illinois, was a registered guest. /

- 97 -



1
CG; 89-651 •
NEB/lb ■ • ’ „. AT CHICAGO, ILLINOSS

On October 3, 1968 Mrs. EMILIE GILBERT, Gilbert 
Hotel Reesevaaions, 30 North LaSalle advised after checking 
her records, she could find no reference to a C. ANDREW. 
She advised her company makes reservatonns for individuals 
throughout the United States. She stated once the reservation 
has been made and the commission paid by the Hotel her

• record of the reservation is destroyed. She advd^sd she 
handles hundreds of reservations each week and does' not 
know C. ANDREW. ■ - ' '
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■ ' 10/10/68 •
. Date

• Mr. ARCHIE ANDREWS, Deputy Director, Bureau of •
International Commerce, Uo S. Department of Commerce, advised ■ 
that he and his wife checked out of the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, California, on June 2, 1968, and were not at 
the hotel when Senator ROBERT F. KENNEDY was killedo

ANDREWS advised that both he and his wife observed 
SIRHIN SIRHANs photograph in the newspaper at the time of 
thekiriing and neither of them recall ever seeing him, .

Mr. ANDREWS advised that he and his wife could . 
furnish no information that would be of assistance in this 
investigation. . . -

- ’ 99• - . ’ LA 56-156
On 10/9/68 tLJatS;d^ Filed WFO 173-135

t SA JOHN J. CREAMER, JR^tab _ . 10/10/68
'--------------------------------------------------------------------------------------------Data dictated_____________
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Date September 26, 1968

„ > -MS’ ,R??mRD,E.' BACON, 2517 Boyd Street, Des Moines,
Iowa, furnShhed the following infomation concerning; Miss AASE 
G. JENSEN, a-registered guest at the Ambassador Hotel. Los ' • 
Angeles, California, on June 4, 1968?

Miss JENSEN is a family friend whom the BACONS met- 
Aurin*.**•■«■>« of 1967 WlSli Mr.. BACON was working on a 

• foreign-Mssigment for the Ford Implement Company' i.i."Ctpen- 
hagen, Denmark, •• Whle -in Denmark, ‘Mrs. - BACON invited Miss - 

„ JENSEN io visit them on a trip she was planning to the United
States- in 1968. p g ■

Miss AASE G. JENSEN arrived at the bacon residence in 
Des. Moines, Iowa, during the -early -.part of ‘May-, 1968, After 
remaining in Des.Modaes, -Iowa, for a; few weeks? as a house■ guest 
of the bacons., she desired to see-; the western part of the United 
States and made aranngements for this.-travel-.through a Greyhound 
Bus tour. Ftll©wing this tour* she returned to Des Moines?
Iowa, and duing. the i^terpart of-Jay* 1968, accompanied. Mr, 
and Mrs. BACON on a. vacation trp to Maine./ ' ' •

Someim^. around July 22, 1968,--MsS AASE .JENSEN 
departed., the Manted: States and returned-, to Denmaak, He? current 
address is: _ /

■ ■ Miss AASE G Jensen T ’
Valby Langgade482 No. 8 . , ;

' Valby■ 
■ . CopgnSl^sinl,. .Denmark '

Mrs. MCON Slid tSlt Mss JENSEN is employed^ a 
waitress at the Baatic Hotel in Copenhagen, Demaaak, a job she 
has had'for the .post seven or'eight yearS,

Mrs. BACON said that Miss JENSEN is a Danish citizen 
and speaks very little -English. She-said"that when Miss JENSEN 
^turned to Des Moines, Iowa, fom Los Angeles, Caaiftrnia, she 
said she was in her room, at the Ambbasador Hotel the night 
Senator- KENNEDY was assassinated and had been upset by the noise, 

—sirMe-a©^serg®mag7WtMtlOogd.'.thesitatttng:------- -— ------ -—:---------
100 .
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. SA DALE F. MORTCtt1r 9/25/68
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’ ■ Mrs. BACON'said she was quite sure Miss JENSEN did 
not leave her room at the Ambassador Hotel following, the shoot­
ing and from conversations she had with her follwiiig the 
shotting, is sure Miss. JENSEN' does not know SI IHA N B. SIIHAN 
lr possess any inf:maton concernKg a possible conspiracy, in 
cmneetion with this shooting. • • .
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Mr. “ORMAN? N. BARNETT, 2687 Somerset Boulevard, '
Troy, Michigan, was interviewee at his place of employment, 
the Briggs Corporation, 6600 East 15 Mile Road, Warren, 
Michigan. , *

. _ Mr. BARNETT advised that to the best of his ■ .
recol-ectoon, from June 4 through June 7, .1968, he was registered 
at th1® Ambassador Hooel,. Los; Angeles, Cdifornia, and .resdded
3 .n Room o55, whtrt he conducted several interviews with customers 

- for his company. .

~ . He adv^ed that, to the_best of his recollectoon,
on June 4, 1968,, he, went to work at approximoteny 10:00 PM.

, He sav.d he is not a Demaorat and was not interested in the
. rally being held by Senator- ROBERT F. KENNEDY din the Embassy 

Balreemm of the Ambassador Hoel. •

4 . H® a,dvised at approximately 1:00 AM on June 5, 1968, ■to the best of hvs recollecton, he was awakened from a very ‘ 1
seun.d sleep by what appeared to him to be police car sirens. j
............. .....^ .BAR?™ advised that he got out of bed and fully
dressed hrmself and attempted to go downstairs where the ceMla0tven !
^pe^ed to-be taking place. He said he was prohibited fomm doing J
this^y.^“e offccers who had blocked off all elevators, and I
stairwells. He said he lost interest m the matter when the ■ 4
police refused him to enter the downntairs area of the hotel
and he returned to his room, number 355, and went back to S].ttp. *

Mr. BARNETT? said he did not learn about Senator ' is
■ KENNEDY being shot until approximately 7:00 AM, when he got out J 

■ • of bed and heard the broadcast over the redio. .

’ ^ BARNETT ^vised that he rnade arangeemenss with . •[
offccers of the Los Angeles Police Department t;h.at were guarding 1
the hotel to permit his customers, whom, he does not recall, to 3
e^e1* the hotel and visit him v.s Room 355, where he conducted 1.
bu^nes? wvt\,thltla• He said a-l of his guests were escorted from 4
the lobby of the hotel up to his room by a Los Angeles Police ■ 4
Oficer. • . - |

10/18/68 Warren, Michigan ’ Deeroit 62-4177 H
On—--------------------- at— ------- ------ -------------------------------- --------- ^Fife#.— _____________________ l 11

SA HAROLD R. BRUNSON / MOS . ■ 10/18/68 - !j
by,------------------ ---------- --------------------------------------------- —   Date dictated i I
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Mr. BARNETT advised that he did not go into the
area where the shooting took place unnil Friday, June 7, 1968, 
just before his departing Los Angeles. He said when he went 
into the ballooom where Senator KENNEDY was shot, he observed 
whet appeared to him to be a hi.gh school senior class holding 
a prom. ' ‘ ,

Mr. BARNETT reiterated that he did not participate
nor did he see any of the incidents surrounding the victory 
rally for the late Senator ROBERT F. KENNEDY. He said he was 
unable to furnish the name of anyone that might be of assistance 
in this maater, • . * •

i
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_ October 2, 1968
Date______________ _____

_ Mr. JAMES BAUGHN, Itek Corporation, Page Mill Road,
advised as folOows: ■

On or about June 4, 1968, he made reservatoons at 
the Ambassador Hooel, Los Angeles, however, these 
reservatoons were for June 24 - 26, 1968. He was not io 
Los Angeles on June 4 or 5, 1968. .

. He has no information concerning any conspiracy 
in connection with the murder of Senator KENNEDY.. He i.s 
not acquainted with SIIHiAN.
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10/15/68 ~ -

JACK BELL, Reporter, Associated Press, Senate Press 
< Gaiety, United States Capotol Building, was intevveewed and 

furnished the folOewing information: .

He stated he was a guest at the Ambassador Hotel, 
Lo^AxngelesI Gouty, CaPifornip, but on June 4, 1968, new back 
to Wasshngton, D.C., because of a foot infectoon. Because he 

. few back to Washington he was not in Los Angeles on June 5, .
1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY was assassinated. Mrs.

. BELL was not in Los Angeles at the time of KENNEDY'S assassinator 
-^^ecauht1^Se-accompanied BELL when he few back t:o Washington.

• He never saw SUHAN B. SI1HAN prior to KENNEDY'S
assassination and could furnish no information concerning the ; 
possible conspiracy. . . _

, . 104 ’ ’ ’
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SA LEN S. BURTON - - , „
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Dau—September.... 24, 1968

Mr. LOUIES- BELL, residence address 17129 Northeast 
Fifth Street, Bellevue, Washington, resdeenee phone SHS-2472, 
was lndevvdewed on tie premises of tie Olympic Hotel 
in SeeStld.

Mr. BELL sdvised that he is a representative of tie 
Bulova Watch Company and he had been in Los Aegeles, 

^California,, on June 4, 196 8, attendnng a sales .
representatvee meeting which was being held at tie Ambaasador 
Hotel. He said he was a registered guest at the Ambassador 
Hotel that date and had ateended sales meetings at the hotel 
not only on June 4, 196 8 , but al.so on the next day, June 5 , 196 8.

■ Mr. BELL advised that he and other Bulova. Watch 
reprdSdntstVdss were among the crowd in the Ambassador Hotel 
who were present during the tine that Senator KENNEDY was 
spiking. • He- said that he and the rest of his crowd remained 
in the same room where they were standing when KENNEDY left 
the room and thereafter he hear'd a commotion coming from 
■tie ^rectwn t^t KENEDY had left’ and subsequently ,
he saw a woman being carried out thoough this same ’ .
room in which he was standing, and then one other person ' 
came through this room who had been shot. ♦

Mr. BELL advised that OLI this information subsequent 
to the instant that KENNEDY left the room came foom 
watching televison monitors in the room where the

-crowd was assembled and to the best of his knowledge he has 
never seen SIRHAN and has no intoo^latOnn whatsoever concerning 
any possible; conspiracy.

105
On 9/24/68 SeeStld, Waahington ... SSE 89-62File #______________________________

SA VERNON P. COYNE :asd 9/24658
by DatddicSaded
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Date October 29, 1968

CARMINE BELLINO, Certified Pitolio Accountant, 9200- 
Burning Tree Road, Bethesda, Maryland, was- intervieeed and. 
he furnished the following; ■ -

- BELLJ.NO was registered at the Ambassador Hol el,
Los Angeles, California, on Jun® 4, 1968O The reason ne w^ 
there was because hie was working on the presidential campaign 

' of Senator ROBERT KENNEDY,. ■

'■ BELLING spent part of the evening of June 4, 196 8,. .
in the main lobby of the Ambassador Hotel and he had anticppaeed 
that KENNEDY would make an appns.3?sm<ne there. KENNEDY,, however, 
never made an’ appearance these. After the shots were fieed . 
at KENNEDY due to the connusiol BELLZNO was not able to enter 
and he eventually went to his? own room, ' ’

BELLNNO recalled that two ftnmant appeared at the 
door of the above hotel at the main lobby and as them were - 
too many people there the fremem thinned the crowd out by 

. preventing people from entering and in some' insanes 
people that went out were not able to get back in. Later 
in the evening, however, before midnight, the fte•mnenM.bngsn 
letttng everyone in and the place rapidly became very crowded. 
BELIUO thought this was very unusual but coul-d not attach 
any particular iigtifCat.one to this lt craned it with 
events, at the hotel that night. He merely brought.this out 
during the interveew as it was the only unusual thing he 
could recall happening at the hotel,, which he observed, 6
prior to the assassination. . " •

He had no infomatira indicating. a possible .
conspiracy in this mrtte-, he di d no* k^w. S™1^ J'i8™’ ,x and had no tncllle.ctlot of seeing him about cm Ambassador
Hotel on the night of June it, 1968 , ,
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10/17/68 at Bethesda, Maryland - Fie# Baltbmore 44-6184

SA PAUL M. VAN DRIESSCHE:bs 10/23/68
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• Date---------October 17, 19:->

Miss BETTY BESTIR Office Clerk, with resieence 
in a second floor Apartment,, 1607 Wiitesboro Street, advisee 
that she hai been a registered guest at the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, Caaifornia, on the night of June 4-5, 1968, 
but has no pertinent personal infomation concerning the 
June 5, 1968, shooting of former Senator ROBERT F. KENNEDY 
at that Hotel.

Miss BESIG stated she was at the above Hotel with 
a group of women who had traveled there foom Chicago, Illi­
nois, as part of a Greyhound.tour. She stated that during 
the late evening of June 4, 1968, she and many other mem'-xes- 
of this group, including a woman beieeved to be Miss ALICE 
HOCH (PH) of Brayton Park, Utica, New York, were sitting 
in the main lobby of the Hotel. She contnuudd that at 
that time there were a large number of individuaSs there, 
some weei dressed and some poorly dressed, but ail in vary­
ing stages of celebration.

Miss BESIG stated that at approximately 11:30 P. M 
on that date she and Miss HOCH (PH) retieed to their adjoin' 
ing Hotel rooms which were beieeved to have been located 
on the first floor of the Ambassador Hotel. She stated 
that subsequently she had heal’d a good deal of noise in 
other parts of the Hotel but was completely unaware of 
the assassination and believed ail of the noise was being 
created by the celebrants.

She contnuued that on the foUowing morning she 
joined Miss HOCH (PH) at the latter’s room and .both went 
doornnsaars for breakfast. She continued that it was at 
that time that both she and Miss HOCH (PH) learned through 
Hotel employees that foamer Senator KENNEDY had been shot 
eaalier at the Hotel. She stated that newspaper photograph® 
of SIIHAN B. SUHANT had faieed to be familiar to her or to 
Miss HOCH (PH) and neither of them had beiewed that they 
had seen this individual before and neither appeared to 
have any additional pertinent infomation concerning this 
matter.
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FEDeE^ BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 2, 1968 ,

(1)

Mr. HARRY E., BLALACK, 2894 Pierson Way, advised 
that he is a salesman for the Bulova Watch Company and was 
attendnng a COnventoon of ■ Bulova salesmen being held at t:he 
Ambassador Hotel as, of t:he first week, of June, 1968.

Mr. BLALACK stated that he was in the Embassy 
Room of the Ambassador Hotel at the'tme of Senator ROBERT 
KENNEDY’S victory speech foioowing the Caaifomaa presidential 
primary electoon held on June 4, 1968^. He stated he was in 
the Embassy Room when wOrdT reached himthat. Senator KENNEDY 
had been shot and he estimated that this word reached him 
perhaps 20 seconds after the shooting occurred. He stated 
that he did not hear any shots freed however.

Mr. BLALACK stated that at no time did he see 
SIMUN SIRM or anyone whom he suspected might be involved 
in the assassinatoon of Senator ROBERT.KENNEDY. He stated 
he‘held the personal theory tihat SHRHANTmust have had co­
conspirators if a plot to assassinate Senator KENNEDY was 
t:o succeed because it, would othtwnte appear that SIRHAN 
could not have positonned himself in such a way as to cover 
the possible ways by which Seinoo KENNEDY could have departed 
from the scene of the Embassy Room. Mr... BLALACK added that 
he had no speecfic or concrete information upon which t:o 
lase this theory.

_ 9/26/68 Denver, ColoradoOn________________at_______________________ „ Denver 62-2416File #______ :________
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 • ’ . i Date.—..September 30 . 1968

G. G. (Jerry) BRABANT, Executive Vice President 
Of the Neber Supply Company, Incorporated, 430 Minor *
Avenue North, Seettle,-Washington, was contacted at his 
place.of’business. Mr. BRABANT acknowledged that he had been 
a registered guest at the Ambaasador Hotel, Los Angeles, '
Ct.ifornit, on June 4 , 1968. •

Mr. BRABANT said that he had arrived back at ' 
the Ambaasador HoOel, Los Angele’, approximately, twenty '
minutes before Senator KENNEDY finsseed giving hi.s speech. 
BRABANT said that he went into the Palm Garden Cotktatl 
Lounge and purchased a cocktail. He said that he sat 
there watching televisoon and just before Senator 
Kennedy’s speech ended a bartender came ud and said he * 
was closing the bar. BRABANT ‘ ■ • •• ; .
said thereafter he moved closer to a TV set and began 
finhshtng his drink.. He said also immediately thereafter .a man 
came to the bar ani: said 'KENNEDY, had been shot-; • BRABANT---thought 
tI■ilh'•man.&Sad:.•a distbceed sense of hUmOr until another man came 
in and spread the same word. BRABANT said he stayed 
around for approximately 15 more minutes before going to 
his room, and when he found he could not call his wife in 
Seaatle from his room he went to the basement and used a • • 
public phone.

. BRAEANT said] he has never seen S1RHAN and has no
knowledge ktnkernnng any possible conspiracy.

On 9/19/68 et Seettll, Waahington Fie# SE 89-62
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FEDERAL. BUREAU OF INVESTIGATION

Da<;e October 3,. 1968

Miss ARLENE BRADY, 100 Highland Avenue, Rensselaer, 
New York, was interviewed jat the Albany Office of the 
Federal Bureau of Inrestigatoon.

She advised that on May 25, 1968, she and girl- 
frennds TERRY RAKER andiARY SICILIAN departed Albany, 
New York, on a TWAJi-W and arrived in San Francisco, 
Csaifornia, on the same day. She said she and her fronds 
planned a vacation in the State of California. She stated 
after apending a fee days in the San Francisco area, sh? ^d 
her frennds traveled to Los Angeles, arriving there during 
the evening of May 29, 1968. She said, tie three of them 
stayed in Room 215 at the Ambassador Hotel in Los Angeles.

She stated that on the evening of June 4, I96?, she 
and her girlfrioncS went to the lobby of h£tol beteeep
9:30 and 10:00 PM, hoping to see Snnaor ROBERT F. KENNEDY 
who was to make a speech in the hotel that trtoiog.. Sht • 
said that urtil 12:1.0 AM, June 5, 1968, she ^d TERRYwaited 
in the lobby and observed the crowd which was gathered 
there. She said that MARY remained urtil about. 11:30 to 
11*45 PM, June 4, 1968, and then went up to their hoel room. 
^stated at 12:11^ June 5, 1968, she and TERRY 
downstairs after hearing from a member of the crowd, ^a 
Senater KENNEDY planed to come down to the basement am 
give another speech. She said he had already given his 
maH speech on the first floor of the hotel. She adviSed 

that five minutes after she and TERRY drived w the 
basement she heard that Senator KENNEDY had been sho;- She 
said that immeeiately after hearing th^ she_and TSRRY 
ran outside to the parking lot of the hotel im tee vicinity 
of the Coconut Grove. She said she ehot back into the hotel 
alo0Lt to the first floor about 12:30 AM lpd. h^tod te the 
stairs for the sheepi fHor. Ste sa^ coming dewp these 
stairs as she started up was an lnililiull later totemied 
to be S1RHAN SIRI AN and several police offccers guarded hm.

Miss BRADY advised she was shocked when she heard 
the phes Senator KENNEDY had been shot and sai.i de had_____
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i?

absolutely no information concerning a possible conspiracy 
to kill Senator KENNEDY and added, that this was the
first and only time she ever saw SIRHANT SUDANI.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION •

October 2, 1968
Date ----- --------------------------------- ----

Mrs. -DONALD C. BRAINARD, 220.Mancheeter Road, advised 
that her husband and herself were on vacation in June, 1968, 
and arrangements were made for travel and accommOdtions by 
the Syracuse Travel Agency-. She advised that they checked in 
at the Ambassador Hotel in Los Angeles on June 4, 1968, having 
arrived that date from Las Vegas, Nevada. They were assigned 
a room on the fourth fbor of the hotel and were in their room 
and he^d t:he shots fieed that killed Senator KENNEDY. They 
did not know what had happened until they heard about it on the 
news.

Mrs. BRAINARD said that neither she nor her husband 
h^e any infom^ion concerning a possible conspiracy in 
connection wxth the shooting, they do not know SIRHAO and to 
their recollection they did not. see him- the-night of June 4, 1968..

Mrs. BRAINARD said her husband is a sales representa­
tive for Aristo International of ^et-rot, Michigan,, and travels 

-on business during the week. She said that they were together 
during the above period^and^she is certain he would be unable 
to add any further information. -
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Date WW68

l '
Miss TAMSEN BREDVOID, AdMnistrative Assistant., ' 

Institute of Urban Studies, Cleveland State University, 
Cleveland, Ohio, advised that she was staying at the 
Ambassador HoOel, los Angeles, Cdifornia, with her roommate, 
Miss ADRIENNE IEIB, during the ■tmie of Senator KENNEDY'S assass- ' 
Station, and she related the foioownng information regarding 
the incident which occurred the day before the assassinatonn.

At approximately 1:00 a.m. on June 4, 1968, after 
she and her roommate had gone to bed, they received a 
telephone wSI. Miss BREDVOID said she answered the- phone 
and the man calinng asked her if she were Miss IEIB. When 
she told the man that she was Miss lEIB's roommate, the 
caller indicated that either she or Miss IEIB would be 
all right. He then gave his name, which Miss BREDVOID 
does not recaai, but said it was a common name; he iden- 
tiieed himself as being with the press or perhaps the 
KENNEDY press, she does not recaai which. The man then -
asked if he could borrow a razor. When told that they 
did not have one, the man said someone in the news room 
told him that they would -have one. Thu man then expiated 
to Miss BREDVOID ’that the KENNEDY patty was coming i.n 
a.nd he wanted to shave blcausl he had been in trouble 
before for not being clean-hhaven. Miss BREDVOID then 
suggested to this man to call Room Service or a man. 
She said the conversation ended on a friendly note.

Miss BREDVOID said the next morning Miss IEIB 
leanned that this man had made a‘number of long distance 
calls, which he charged to the KENNEDY party, and had 
aleeady left the hotel without paying his bill. Miss 
BREDVOID said she did not feel then, nor does she feel 
now, that the above incident had any connectonn whatsoever 
with the KENNEDY assassinatoon, and she regarded it as 
a practical joke or perhaps an attempt by this man to 
meet her and her roommate.

Miss BREDVOID also related the details of another
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incident which occurred after the assassination. She 
said she didnot know the signifccncce of the infor­
mation, but furnished it for whatever value it may be 
to the authoritess investigatis# Senator KENNEDY’S 
assassination.

She said that on Wednesday afternoon, June 5, 1968,
after Senator KENNEDY had been shot, but before he died, a 
man, who gave his name as either GREEN or WHITE, and identified 
himself as a "producer" came up to her and asked if she could 
arrange for him to meet CHARLES EVERS of the National 
Assooiatior For the Advancement of Colored People (NAACP). 
The man expiated that he had seen Miss BREDVOLD and her girl 
from siting with EVERS the day before and he thought they 
must be "important people" who could arrange an interveww with 
EVERS. This man then told Miss BREDVOLD that he felt that he 
had seen SWAN B. SIRHANT in the hotel the previous morning, 
Tuesday, June 4, 1968, talking to a group of Arabs who work 
in the hotel restaurant. He asked members of this group if 
they had talked with SIRHAN on Tuesday, and they said that they 
had. This man said that this group of Arabs consisted of four 
or five pir,ioii, who are very clannish. He said he treed
to give this information to the police, but they did not
"pay any cttintOon" to him. He then explanned that he 
wanted to meet CHARLES EVERS and tell him the story because 
he felt that EVERS would be able to get iomeiii to isseen. 
to it;.

Miss BREDVOLD said that she t;cle this man that
she would not arrange for him t;o meet EVERS, whom, she 
hardly knew, because he had too much on his mind already. 
She then suggested that this man give whatever information 
he ha.d to the police or to the FBI. ,

She stated that she did not see this man again 
and she descried hiLm as f o^ows:

Namie First Na.m.e Unknow 
\THITE
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Age 
Sex 
Race 
Hair 
Height

55 year's 
Male 
Wite 
Silver 
5'6"

CCaracteristi.es Well dress, "producer-type, pype No accent.
Miss BREDVOID said she did not know SIIHAN B. SUMAN 

and never saw anyone resembling him in the hotel. She also
stated that she was not present when Senator KENNEDY was kiHed 
and could furnish no information in this regard.

- 115 -



Federal sureau of investigation

Date .Octobi.3;_2,—1968

0)

.Mp- MEREDITH C. BROMFIELD, 4161 Shangri-la Drive, 
I^i ratt she had been registered at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California, during the first part of 
June, 1968, her sOn was undergoing an operation at 
Los A^^e8, She stated she was dissatisfied with her room 
at t:he Ambassador and for that reason, checked into another 
hotel at Los Angeles.

„ , She s^ed she was not staying at t:he Ambassador 
Ho!1 on night that. Senator ROBERT KENNEDY was shot thW,
a_Though sh® was st*11 in Los Angeles at t:he tine of that 
occurrence.,. She stated she did not observe anyone, during 
heLsKyTTait the Ambassador’ whom she bereaved identical 
With SUHO SIRHAN, the accused assassin of Senator ROBERT. 
REOEDYnor did she have any infomation Which might relate 
to this assassinatoon. . .
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=DERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October lL1 1968

LEWIS FRANK BROWN, 400 Lakeside Drive, tcephhone
707-642-4-08 6, was contacted at his residence, and he advised 
that he was not a guest at the .Ambassador Hotel, Los Angeles, 
California,on June 4 or 5, 1968. BROWN advised that he was 
in VaUejo, CaLlfornia, on June 4 and 5, 1968.

BROWN! advised that he was very active in the
Kennedy Campaign, but did not go to Los Angeles in June, 
1968O BROWN advised that he is a City Councilman!. and Vice­
Mayor in VaUejo, and on the evening of June 4, 1968, he 
was in the Negro area of VaUejo, drumming out the Negroes 
to the polls'for the state election. .

BROWN advised if there was any question of doubt
as to his being in Vallejo during June 4 and 5, 1968, he 
could supply the names of others who were working with hill 
in Vallejo during the pertinent period.

BROWN advised that no one was sent to Los Angele.
to represent him or the City of Vallejo in the Kennedy 
rally that evening. BROWN also advised he never gave anyone 
permission or authority to use his name for any purpose.
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FEDERAL BUREA” OF INVESTIGATION ‘

■ ’ ' Dote____10/3/68_________

• DAVID A. BUCK, Sales Manager, International 
Business .Machine® Corporation, Day ton. New Jersey, 
on September-23, 1963, furnished the following information:

■ He was a member of a group of IBM employees sent 
•to Los Angeles, difornia, to observe the operation 
of IBM voting equipment then being utilized in Los 
Angeles County. Be and other IBM employees had 
a suite at the Ambassador Hotel. Most of their 
work was conducted in the IBM buildlg near the 
hotel. A comppuer which'counted ballots was located 
in the IBM building.

BUCK said he entered the IBM building? before 
6 pm. June 4, 1953, and remained there until,about 
9:30 a.m. June 5, 1968. BUCK said televisiQt sets within 
the IBM bulldog enabled- him and other employees to 
learn of the shooting of Senator KENNEDY. .

Because of his long tour of duty at the
IBM building, BUCK said he saw nothing nor bear'd anything 
which was in any way connected with the assassinatora.

• After viewing a photo of SRHAN B. SIRHAO, 
BUCK said he did not recall-seeing this person while 
at Los Angeles. . .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date...September 27, 1968 .

KATHLEEN BULLARD, 218 Shirley Drive, Florence, 
Alabama, advised that she and her sister, KATHRYNE GABLE, 
stayed at the Ambassador Hooei, Los Angeles, California, 
loom Sunday, June 2, 1968, until about 3 p.m. on Tuesday, 
June 4, 1968. They left Los Angeles and stayed at the 
Sands Hoel in Las Vegas, Nevada, the night of June 4-5, 1968. 
They learned of the shooting of Senator Kennedy on the 
morning of June 5, 1968, at Las Vegas.

BULLARD stated she could not recall ever having 
seen SDHAN B. SHHAN in Los Angeles at any time and she 
could recaH no incident or information which might relate 
to a possible conspiracy- in connection with the shooting 
of Senator KENNEDY. '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _ 10/21/68__________

1
Mr. CHARLES BURKE, 269 Park Avenue, Norton, 

Massachussets, advised that he and his wife were registered 
at the Ambassador Hotel, Loe Angeles, CaSifornis, for two 
weeks preceding the Californaa primary electoon and departed 
Los Angeles on the afternoon of June 3, 1968.

The above person stated he was not present at the 
time of the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY and did 
not fecaH ever having seen any individual who resembled the 
photograph of SIRJAN SIRHAN.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/21/68

1

Mrs. CHARLES BURKE, 269 Park Avenue, Newton, 
Massachuseets, advised that she and her husband were registered 
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, for two 
weeks preceding the Califorril primary electOon and departed 
Los Angeles on the afternoon of June 3, 1968.

The above person stated she was not present at the 
tmme of the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY and did 
not recall ever having seen any individual who resembled the 
photograph of SIRHAN SIRHAN.

On 10/17/68 at Newton, Malsalhuseets Fie # Boston 44-646 
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date-----------930/68----------

MARVIN BYRON^ co-owner of Byron BaH Bond 
Agency,, 954 North Vignes Avenue, advised he had been told 
that an Agent of the FBI had attempted to contact him 
through the main office of his agency, the California 
Association of Bail Agents, i.n Martinez, Californil. It 
was his understandnng that he was being sought for an 
mterveew in connection with the assassination of title late 
Senator ROBERT F. KENNEDY.

, Mr- BYRON explained that on the night of June 4-5,
1>o8, he was, in fact, at the Ambassador Hotel in Los AngejL.es. 
He stated that he was nowhere in the vicinity of the kitchen 
area in the hotel; did not see the late Senator KENNEDY that 
night, and could furnish no inoormatoon which would be of 
assistance in this investigaton.

Oo 9/23/OS at Los Angeles, Caaifornia Fie # Los Angeles 5O-I5O
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION1

Date-A0/3/68

„ , ■ ANDREW V* CAHLL, 22 Philip Drive, Princeton, 
New Jersey, Director of Marketing, International • 
Business Machines Corporation, Dayton,. New Jersey, ' 
advised that he was a member of an IBM employees 
delegation on duty at Los Angeles, C-aifornia, to 
check on the IBM equipment being used in the primary 
election at Los Angeles County. The computer? which 
counted the ballots was located in the IBM buildig 
in Los Angeles near the Ambassador Hoel. .

CAHILL said he was in and out of the IBM 
buildnug during the evening. He was aware that Senator? 
KENNEDY was to speak at the Ambassador Hotel and 
about midnight June 5, 1968, thought he would go to the 
hotel and listen,. As he approached the hotel entrance 
h.e heard a commotion and heard comments from agitated 
persons in the area that Senator KENNEDT had 
been shoo;. -

In view of the excitement, CAMBELL did not enter?
. the balloosm of the Ambassador Hotel but proceeded directly 

to the suite occupied by IBM employees.

' CAHILL said at no time as he approached the
Ambassador Hotel did he take note of any persons ’ 
or activity which would lead him to believe these 
persons or incidents were in any way connected with 
the shooting. After viewing a photograph of SWAN Bi’ 
S3RHAN, CAHILL said he did not recall seeing him 
at any tme during his stay in Los Angeles,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dale—10/8/68

FRANCES CALLAHAN, secretary. Bakery and 
Confectionery Workers International Union of America, 
WO 16th Street, NJL, furnished the folOowing 
information:

Miss CALLAHAN had checked into the. Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California, about noon, June 4, ' 
1968, and stayed al the Hotel two days* She and THELMA
SCHAEFFER were taking an organised tour of the West
Coast* She was in no way connected with .the KENNEDY
campaign and neither saw KENNEDY, nor had any contact 
With KENNEDY workers at the Hotel*

Miss CALLAHAN thinks she stayed on the fourth 
fooor of the Hod. She spent little time at the 
Hotel the afternoon and evening of June 4, 1968. She 
returned to her 'room about 11 p.m.s June 42 1968, and 
went to sleep. She did not learn of the assassinatoon 
mtU the foiocwlng morning. '

Miss CALLAHAN recalls seeing no one resembling 
the photograph of S33HAN S^HAN at the Hotel.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 10, 1968— 

1
EVERETT T. CALVERT, Chief Deputy Superintendent of 

Public Instruction, California State Department of Education, 
Sacramento, Cdifornia, advised as foloowss

He resides at 5406 Minx Way, Carmichael, Caaifornia. 
He advised he was in the Venetian Room of the Ambassador Hote, 
Los Angeles, CaUfornia, on June 5, 1968, where Dr. MAX RAFFERTY’ 
the Superintendent of Public Instruct^n, C^f o™!J?t? DepT 
ment of Educaaion,, and a candidate for Senator from the Sta^ 
CalifornLl, oas addressing his campaign ookers *4^ *Wl^ng . 
the results of the primary election. At approximately 12:15 a.m., 
someone whom hie cannot recall, rushed up to the Pod-icCm^'Ohere* 
Doctor RAFFERTY was speaking and whispered in^ Dr. RAFFERTYs 
ear that Senator ROBERT F. KENNEDY had just been shot’ ALt % 
point, he, among others, formed a c^^n ar^d J3^/AF™^ 
escorted him immediately to a room which he lelieves was £*, 
fifth floor which a few deputy sheeiffs were guarding. They 
remained there util approximately 2:30.a»mg» alwi^*^ * 
and Mrs. RAFFERTY and Mr. and Mrs. BERNARD JOSEpH FITZPAIRICK 
were escorted by offceers ^f the Los Angeles Police Department 
to an apartment approximately one and a half blocks from e
Ambassador Hotel. ;

Mr. CALVERT stated that he and his wife came down 
from the RAFF’ERTY sii.te to the Venetian Room at approximately 
11:45 p.m. He did not see SIRHAN BISNAWk SIRHAN at any time 
and has no knowledge of the exiseence of any conspiracy. .
CALVERT stated that hie understood that there were two persons 
who were asked to leave the Venetian Room, one a male in 
"hippy" garb who had in tamborlne and wanted to accompany tte  
orchestra. However, the has no info'^mation 'tHat these ^ ?ers 
were in any way connected with tie shooting of Senator .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 10, 1968

Mrs. MARLENE CALVERT, 5460 Minx Way, Carmichael, 
advised as folOoos:

She accompanied her husband, Dr. EVERETT T. CALVERT 
who is a Chief Deputy Superintendent of Public Instruction, 
California State Department of Education in Sacramento, to 
the campaign headquarters maantained by Dr. MAX RAFFERTY 
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California. At 
11:4-5 a.m., June 4, 1968, she and her husband accompanied 
Dr. MAX RAFFERTY Who, at that time, was a candidate for U.S. 
Senator in the CaHfornia primary, to the Venetian Room 
where Dr. RAFFERTY addressed his campaign workers. At 
approximately 12:15 a.m., June 5, 1968, she noted someone 
rush up to the podium and advise Dr. RAFFERTY that Senator 
ROBERT F. KENNEDY had been sho It. She, her husband, and 
others formed a condon around Dr. RAFFERTY and escorted him 
to a room, fooor unrecaied, via the stairs, where they 
remained until Dr. RAFFERTY was escorted out of the hotel 
by the Los Angeles Police department at approximately 2:30 a.m.

Mrs. CALVERT advised she did not see SITHAN BISDRA 
SIRHAN prior to the shooting and has no infomation concerning 
any possible conspiracy. She does know that two individuals 
were asked to leave the Venetian Room as they were not part 
of Dr. RAFFERTY’s workers, but has no information which could 
possibly link these two individuals to the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY.
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

I

10/3/68 .

' ■ KEITH H. CARLTON 335 East High Street, Painted' '
. POdt, New’York, an employee of Corning Glass Works, Corning,

New. York:, was interviewed at his place of employment -
located at Sulivan Park, Erwin, New York. • '

. Mr. CARLTON advised that he and his wife,
.KATHERINE, had .taken a trip to the West Coast and 
arrangements for this trip had been made through the 

. Aiirican■ Expsess Company, Corning, New York. CARLTON 
advised that the American Express Company. had; arranged 
for'he and his wife to stay at the Ambassador-Hotel

. while in Los Angeles, California, and' they arrived 
atthis hotel the Monday night preceding the - 
assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY. CARLTON 
advi-sed that he and his wife stayed in a room, on the 

’ sicond floor of this hotel on their first night there, 
but because they, felt this was not satisfactory, they 
moved- the next day to the bungalow area and for the 
fiiopwnng six days they stayed in'a bungalow... " CARLTON 
advised he cannot, now recall room numbers. '

. Mr. CARLTON advised that on arrival’at the 
. Ambassador Hotel they were surprised to fnnd-’large . 
ciod.wds' there and learned that this was due to the fact- .
that ..Senator, KENNEDY was-using this hotel as his head­

.. quaters-.. ! On learning that KENNEDY was to /make a 
victory .speech at this hotel on the Tuisday-Wediiedday

2 ,night of June 4, 1968,. CARLTON advised that he and his
. . . . wife, waited in the hotel lobby for several hours but' 

since it was.not known when KENNEDY would arrive, they 
.retread to. their bungalow. Sometime after arrivng in 
.their bungalow CARLTON switched on the television set in

■ order to iss-ten to KENNEDY'S victory speech and on doing 
si, he heard on the television that KENNEDY had just' 
biia shot in the hotel. > ' 1 :

- 127 . •

„ 9/25/68 , Erwin, New York: , Buffalo 175-20On - -* — at . ■ . .. ■■■ ■— 1 1   File # . .i—। ...... —- , -• -

by S£RICHARD W..RTOX, cap Date dictated 9/27.63
This document contains neither ricommeadatioISs nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.



. BU 175-20 - 2

CARLTON advised that he and his.Wife were 
. alone. at. this, hotel and during the tmme they stayed 
there, they did not. hear or learn anything that ' 
might have a beartog an the assassination of Senator 
KENNEDY and can offer no information in this. regard.
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Date September 26. 1968

MAURO CHAVEZ, Manager, Rosarit© Beach Hotel, 
Rosarito Beach, Baja California, stated that he was not 
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, on June 4 or June 
5, 1968. He stated it was his recollectOon hie had already 
teen in Mexico for several days when hie saw on the tele- 
'visoon screen a faash of the person who had aieegedly shot 
Senator KENNEDY. Shhotly thereafter, the individual was 
identifeed-.

Mr. CHAVEZ produced foom his recrnds a b*11 
sent to him foom the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
refeecting that he had been at the Arnba^ador from May 
29 and had'departed on June 1.

Mr. CHAVEZ started that to the best of his 
knowledge he ■ had not seen SIMIAN Bi SIREAN at the Ambbssadao-- Hoel during CH.WBE s stay.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

' n . 9/27/68 Date _________________________

■ Mrs. R. Ho (FRANCES M.) CLARK, 1890 Broadway, 
Apartment 606, furnSseed the following information:

MrSo CLARK stayed at the Ambassador Hotel 
in Los Angeles foom Friday, May 31, 1968, uniil June 8, 
1968, when she retunned to San Francisco. It is her 
custom to go t:o Los Angeles with her husband whenever he 
goes fSshing in Mexico, and always stays at the Ambassador 
Hotel unnil his return foom Mexico.

Mrs. CLARK was in her room at the hotel prac­
tically ail of the time she was in Los Angeles. She was 
definitely in her room during the ennire evening of June 4, 
im, and was etching the primary Cotton retuj™ on 
the telfvlslon. It was while she was watching the televisoon, 
that she learned the late Senator ROBERT F. KENNEDY had 
been shot at the Ambassador Hooel.

SIRHAN B. SIRHAO is not known to Mrs. CLARK. She does n^ ^ca^ seeing anyone around the hotel answering 
to his descript!on and she has no reason to beieeve that 
any conspiracy was involved in the assassination of Senator 
KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dat.e11/13/68

1

Mr. FLOY® COVERT, 5902 Graceland Avenue, Peoria, 
Illinois, furnished the following information:

During June 1968, he joined a Berry Tour Group 
foom Chicago, Ilinoois and traveeed with this group to 
Loi Angela, California. He and his wife checked in at the 
Arnbas^dor Hotel in Loi Angeles for a schedueed two-night stay. 
However, they -were quarteedd in the Ambassador Cottage rather 
than in the main hotel.

On the evening of June 4, 1968, they retieed at 
approximaaely 10:00 pm. and were oblivious to what subsequently 
happened at ttie hotel. Their daughter, who liees in Davennprt,
Iowa, tllepSlnicllly contaceed them on the morning fllOowing ■
Senator KENNEDY'S assassinatoon and initially inorrmed them 
of his death. Prior to this call, they were unaware of the 
events that occurred at the Ambassador Hotel or that Senator 
KENNEDY had been killed.

He- could not identify a photograph of BURHAN SIRHAN 
and does not remember seeing anyone around the hotel premises 
resembling SIRHAN.

During his brief stay, the only national figure 
that he remembered seeing in the Ambassador lobby soon after 
they had checked in was football star ROOSEVELT GRIER.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -1113/68_________l
Mrs. FLOYD COVERT, 5902 Graceaand Avenue, Peoria, 

Illinois, furnsshed the following information:

During Junie 1968, she joined a Berry Tour Group foom 
Chicago, Illinois, and traveled with this, group to Los Angeles, 
California. She and her husband checked in at the Ambassador 
Hotel ln Los Angeles for a scheduled two-night stay. However, 
they were quartered in the Ambassador Cottage rather than in 
the main hotel.

On the evening of June 4, 1968, they retreed at 
approximateyy 10:00 pm. and were oblivoous to what subsequently 
happened at tie hotel. Their daughter, who Ivees in Davenport, 
Iowa, trlrphlnically contacted them on the morning foUoonng 
Senator KENNEDY'S assassination and initially inorrmed them 
of his death. Prior to this call, they -were unaware of the 
events that occurred at the Ambassador Hotel or that Senator 
KENNEDY, had been killed.

She could not identify a photograph of SIRUN SIRHAN 
and dlrs not remember seei.ng anylnr around the hotel premises 
resembling SIRHAN.

During her brief stay, the only national figure 
that she remembered seeing in the Ambassador lobby soon after 
they had checked in was :flltbaal star ROOSEVELT GRIER.

On 11/12/68____at _Pnooia, HinDis_________ File # ST 44-568______ _____
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date
9/23/68

JOHN C. CRANOS, 212 North Vignes, advised that 
he is employed as Manager, System Development for Agency 
and Distributive Sales, General Electric Company, 
Schenectady, New York, and in this capacity does a great 
deal of traveling thooughout the country. He said that 
he ateended a General Electric meeting of both local and 
out of town sal.es people in the Ambassador Hotel in 
Los Aige2.es, on June 4, 1968.

CRANOS stated that he was in the lower ballroom 
at the time Senator KENNEDY was shot. He said he did not 
witness the shooting and had never seen SUHANT before. 
CRANOS said h.e did not see SIJHAN in or around the hotel 
during the entire evening of June 4, 1968. He further 
advised that he had no information whatsoever concerning 
any possible conspiracy. .
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1 Date October 22, 1968

Miss JANE CRAUCH, 156 Fermo, stated that from 
June 4-6, 1968, she and Miss ROSEMARY MURPHY were registered 
at the Ambassador Kotei, Los Angeles, Cal-if^m^ She said _ 
on the morning of June 5, 1968, when she awoke she heard that 
tire 3.ate Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot. Miss CRACCK 
stated she never saw any person named SMAN, d^ JnoLkn0* 
■this individual and was unable to furnish any information oon- 
cerning possible conspiracy.
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Date^_ ■ 10/23/68

Miss ROSE CROWLEY, 579 Leonard Street, Brooklyn, 
New York, was contacted and advised that she was a registered 
guest at the Ambassador Hotel, Los Angeles, Caaifornia, on 
June 4-5, 1968. On the evening of. June 4, 1968, she had 
left the hotel and had been dining out, and upon her return 
to the hotel, which was in the early-morning of June 5, 1968, . 
she returned to her bote! room and turned1 °n her tel-eYl?o°n. set- 
She stated that a news bulletin was flsshed over the television 
screen stating that Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot.

She stated -that she could not furnish any information 
of value in connection with the shooting of Senator KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/7/68

Mrs. ELLA CUMMINGS, 3010 Joshua Road, furnished 
the follownig information: .

She and her husband, STEWART, checked into the
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, at about 11:15 p.m. 
on Tuesday, June 4, 19680 They were returning foom a 
vacation trip to Hawai as part of a Talmadge Tour. When 
they arrived at «the hotel they learned that Senator ROBERT F. 
KENNEDY was at the hotel, but they did not see him.’ They 
went directly, to their room, number 223, aid remained there 
the rest of the night. Early the next mooningJoo fiends, 
who were with them on the tour, Mr. and Mrs. RONALD.MC CLELLAN 
foom Troy, Michigan, told them that Senator KENNEDY tad 
been shot* They spent the next ton days sightseeing with 
the tour and left Los Angeles to return to Philadelphla on 
Friday, June 7, 1968.

The shooting of Senator KENNEDY was the subject of
almost constant discussion; however, she iieaxd ilth:ing which 
would indicate a possible conspiracy in connection °.th tta 
shooting.

After viewing a photograph of SWAN B^RA. SIRHAN,
Los Angeles number BK 495139, she stated she does not know 
him and caiilt recall ever seeing him.
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FEDERAL bureau of investigation

1
Date_JW68_________

the foll^wt™^ 3010 Joshua Road, furnished

Hotel, LosHenanleh^cSeJrS^ the AtBbassador
OU^^iV^ fenX-V^^ vacation
arrival ™ Mt^f JeSS SaTT* ^n tn^ 

KENNEDY was at thehoteey tart"^^^ Setat01 ROBERT F. 
went directly to ^Se/ob vth;? ll n°Vee him. They 
remained there the rest oo-thwhiiihhWa8 number- 223 and 
wonting two frehStrSLof  ^wn^^ Eary -the next 
toll-Mr8* RO®ID MC CIELMN fo«^lOnishe //, Mi* 
that Senator KENNEDY had been shot Thev^S^ tlld ^m

wso^=“^

shOotingo possio.he conspiracy in connection with the

Lot Ausbij/uns/BK aggrgandhja^FSrdBSH1^ sirhan, 

a^S^1 and doeS not re5al1 seeing him an^heS™
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ri>-ouz inev* 4-15-04;

Date October 2, 196 8

Mr. WILLIAM M. DAVlS, JR., 916 Constitutoon Drive, 
advised he is employed is ihe Air Freight Department, Westen 
A-irlSnet, San Francisco. He tiaied at follows:

He wat soi registered at the Ambaasador Hotel, Lot 
Angeles, on June 4, 1968. He feeo io ihat cify on June 5, 
1968, checking in at the Ambassador Hotel during the 
aftennoon. He was there io attend a Seminar.

He has no information concerning any conspiracy in 
connection with-the murder of Senator KENNEDY. He is not 
acquainted with SIRHAN.
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